
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Málinci, konaného dňa 21.2.2024 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Zápisnica 

zo  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Málinci, konané dňa 21.2.2024 

 

Prítomní: 

1. Juraj Janšto 

2. Martin Kancko 

3. Jaroslava Kminaková 

4. Bc. Jozef Starove 

5. Ing. Dušan Michalove 

6. Jaroslav Valentíny 

7. Viera Procháczková 

8. Mgr. Iveta Gajdošová 

 

Ospravedlnení:              JUDr. Zuzana Debnáriková   

Hlavný kontrolór obce: Ing. Patrícia Melišíková – ospravedlnená 

Zapisovateľka:  Milota Janštová 

 

Zasadnutie OZ zahájil a viedol starosta obce Ing. Igor Lacko, konštatoval, že z celkového počtu 9 

poslancov je prítomných 7 poslancov a zástupca starostu Juraj Janšto bude meškať, OZ je uznášania 

schopné. Oboznámil poslancov s programom. 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Plnenie uznesení OZ 

5. Rozpočtové opatrenie starostu obce Málinec č.5/2023 

6. Plnenie rozpočtu k 31.12.2023 

7. Stanovenie výšky dotácie na záujmovú činnosť pre deti 5-15 rokov na rok 2024 

8. Došlé žiadosti 

9. Prejednanie nájomných zmlúv v bytových domoch Družstevná 515/21 a Na štadióne 130/2 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

      12. Záver 

Poslanci nemali žiadne pripomienky k programu zasadnutia 

Starosta obce dal hlasovať, kto je za to, aby sa zasadnutie OZ riadilo týmto  programom ? 

Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo:     za: 7        proti:  0         zdržal sa:  0 

Poslanci   jednohlasne schválili program zasadnutia OZ. 

 

2. Určenie overovateľov zápisnice 

    Starosta obce predložil návrh, aby overovateľmi zápisnice boli: 1. Mgr. Iveta Gajdošová 

                                                                                                          2. Jaroslav Valentíny 

Poslanci nemali k návrhu žiadne pripomienky 

Starosta obce dal hlasovať kto je za uvedený návrh 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:       za: 97        proti:  0              zdržal sa: 0 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/a 

Overovateľov zápisnice: 1. Mgr. Iveta Gajdošová 

                                           2. Jaroslav Valentíny 

 



 

3. Voľba návrhovej komisie 

     Starosta obce predložil návrh na zloženie návrhovej komisie: 

Predseda: Viera Procháczková 

Členovia: Ing. Dušan Michalove , Bc. Jozef Starove 

Pripomienky neboli. 

Starosta obce dal hlasovať kto je za uvedený návrh 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za: 7       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta obce skonštatoval, že poslanci jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/b 

návrhovú komisiu v zložení: predseda-  Viera Procháczková 

                                               členovia –   Ing. Dušan Michalove,  Bc. Jozef Starove 

 

4. Plnenie uznesení OZ 

     - predkladal starosta obce 

Na zasadnutí OZ 14.12.2023 bolo prijaté uznesenie č.7/2023, kde v bode 3 bolo uložené:    

 a/ OcÚ, riadiť sa Plánom investičných akcií a opráv podľa bodu 2/e – plní sa -termín rok 2024 

 b/ OcÚ, zabezpečiť odpredaj podľa bodov 2/g,2/h,2/ch,2/i / Janšto,Kamenský,Gonda,Vargová/ - splnené 

 c/ OcÚ, vypracovať nájomné zmluvy podľa bodov 2/j a 2/k  / Švingál, Jurková / - splnené 

 d/ OcÚ, inkasovať poplatky podľa bodu 2/m – plní sa – termín rok 2024 

 e/ OcÚ, zabezpečiť dotácie podľa bodov 2/n, 2/o,2/p,2/r  /TJ,DHZ,KD,SZPB,Tomi Bublinka /-plní sa 

      termín 30.6.2024 

 f/ OcÚ, zabezpečiť plnenie rozpočtu podľa bodu 2/s  – plní sa,   termín rok 2024 

 g/ OcÚ, zabezpečiť prevenciu ochrany pred požiarmi na základe dohody s technikom požiarnej 

        ochrany – splnené ,  preventivára nám zabezpečuje p. Ján Kulich 

 h/ OcÚ, zabezpečiť kúpu pozemkov podľa bodu 2/t – splnené / Spoločnosť Verko s.r.o./ 

 ch/ OcÚ, zaslať  KPSS na roky 2023-2028 na BBSK- splnené 

Poslanci  nemali k tomuto bodu žiadne pripomienky, jednohlasne  vzali na vedomie informáciu  

starostu obce  o plnení uznesení OZ , uznesením č.1/2024 v bode 1/a.      

 

5. Rozpočtové opatrenie starostu obce Málinec č.5/2023 

- písomne vypracovala Ing. Iveta Michalove, materiál bol zaslaný poslancom spolu s pozvánkou na 

zasadnutie OZ a tvorí tiež prílohu tejto zápisnice. V RO sú premietnuté finančné prostriedky, ktoré sme 

dostali na účet koncom roka 2023  na rekonštrukciu ČOV a rekonštrukciu Kultúrneho domu. 

Valentíny J. - mal otázku, kedy sa začne robiť Kultúrny dom 

starosta obce odpovedal – momentálne prebieha kontrola VO, v júli by sa mali vymieňať okná a              

v mesiacoch august,september,október sú naplánované zatepľovacie práce budovy. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky k RO. 

Poslanci  nemali k tomuto bodu žiadne pripomienky, jednohlasne  vzali na vedomie RO starostu obce 

Málinec č. 5/2023, uznesením č. 1/2024 v bode 1/b. 

 

 

6. Plnenie rozpočtu k 31.12.2023 

písomne vypracovala Ing. Michalove Iveta, materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou na OZ a tvorí tiež 

prílohu tejto zápisnice. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky, starosta dal hlasovať, kto je za to, aby bolo schválené plnenie 

rozpočtu obce k 31.12.2023 ? 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  7       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/c plnenie 

rozpočtu obce k 31.12.2023. 



7. Stanovenie výšky dotácie na záujmovú činnosť pre deti 5-15 rokov na rok 2024 

- predkladal starosta obce 

V minulom roku bola schválená dotácie vo výške 30 €/1 dieťa. Finančná čiastka na túto činnosť postačuje,  

starosta doporučil poslancom ponechať výšku dotácie na úrovni minulého roku. 

Bc.Starove J. - súhlasí s touto sumou, keďže riaditeľ ZŠ súhlasí a nepožaduje vyššiu čiastku 

Poslanci nemali pripomienky k výške dotácie. 

Starosta dal hlasovať kto je za to, aby bola schválená výška dotácie pre záujmové vzdelávanie                  a 

činnosť detí od 5 –15 rokov pre rok 2024 vo výške 30,-- € na dieťa s trvalým pobytom v Málinci ? 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  7       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/d výšku dotácie 

pre záujmové vzdelávanie a činnosť detí od 5 –15 rokov pre rok 2024 vo výške 30,-- € na dieťa 

s trvalým pobytom v obci Málinec, zároveň bolo uložené v bode 3/a OcÚ, zabezpečiť dotáciu podľa 

bodu 2/d tohto uznesenia                        Termín: rok 2024 

 

8. Došlé žiadosti 

- predkladal starosta obce 

a/ Ladislav Oláh Málinec, Za lesami 473/36 – žiadosť o ukončenie nájomnej zmluvy 

     Žiada o zrušenie nájomnej zmluvy o dočasnom užívaní pozemku zo dňa 1.7.2015 vrátane dodatkov, 

kde predmetom prenájmu je parcela č. 795/1 v k.ú. Málinec vo výmere 80 m2. Ukončenie nájmu žiada 

v najbližšom možnom termíne. Starosta obce navrhol ukončenie nájmu od 29.2.2023. 

Poslanci nemali k žiadosti žiadne pripomienky. 

Starosta dal hlasovať kto je za to, aby bola schválená žiadosť Ladislava Oláha , Za lesami 473/36 Málinec 

o ukončenie nájomnej zmluvy o dočasnom  užívaní pozemku p.č. 795/1, k.ú. Málinec o výmere 80 m2 od 

29.2.2024 ? 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  7       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/e žiadosť 

Ladislava Oláha , Za lesami 473/36 Málinec o ukončenie nájomnej zmluvy o dočasnom užívaní 

pozemku p.č. 795/1, k.ú. Málinec o výmere 80 m2 od 29.2.2024 , zároveň OZ uložilo v bode 3/b OcÚ, 

ukončiť nájomnú zmluvu podľa bodu 2/e tohto uznesenia      Termín: 29.2.2024 

 

 

b/ CZ ECAV Málinec – žiadosť o odpredaj pozemkov 

    Žiadajú o odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce Málinec, evidované na LV 742 a to EKN 5214/1      o 

výmere 583 m2- orná pôda, CKN 2/2 o výmere 30 m2-záhrada, CKN 3/2 o výmere 145 m2 ZPaN, CKN 

7/4 o výmere 201 m2 – záhrada. Spolu 959 m2. Kópiu katastrálnej mapy dostali poslanci písomne spolu s  

pozvánkou na OZ. Jedná sa o pozemky za ev.kostolom okolo potoka, ktoré sú zarastené a pre obec 

nevyužiteľné. 

Starosta uviedol, že sa zúčastnil pracovného jednania, ktoré zvolal CZ ECAV vo veci obhliadky 

Podhradského potoka okolo evanjelického kostola . Prítomní boli aj zástupcovia SVP š.p. a Lesy SR š.p. 

Pokiaľ bude OZ súhlasiť s odpredajom, dáme urobiť znalecký posudok a na nasledujúcom OZ sa tým 

budeme zaoberať. Na dnešnom zasadnutí by OZ vzalo žiadosť na vedomie. 

Poslanci súhlasili s návrhom starostu . 

Starosta dal hlasovať kto je za to, aby bola žiadosť CZ ECAV Málinec o odkúpenie pozemkov vzatá na 

vedomie a zároveň bolo uložené OcÚ, zabezpečiť odpredaj pozemkov pre CZ ECAV Málinec? 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  7       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne vzali na vedomie uznesením č. 1/2024 v bode 1/d 

žiadosť CZ ECAV Málinec o odkúpenie pozemkov od obce Málinec, zároveň OZ uložilo v bode  3/d 

OcÚ, zabezpečiť odpredaj pozemkov pre CZ ECAV  Málinec     Termín: do najbližšieho OZ 

 



 c/ BONUS-MARKET s.r.o. Nám. Artézskych prameňov 4038/29 Lučenec-žiadosť o odkúpenie pozemku 
      BONUS-MARKET s.r.o. v mene ktorej koná Bc.Ivan Karlík, týmto žiada o odkúpenie časti pozemku, ktorý je vo 

vlastníctve obce, vedený na LV č. 742, parc.č. 474/1. Jedná sa o tú časť pozemku, ktorá sa využíva ako ihrisko. Nakoľko 

je vlastníkom pozemku s bývalým bufetom a má záujem pozemok ďalej zveľaďovať, má tiež záujem aj o zveľadenie 

ihriska. Jedná sa o cca 750 m2. 
Starosta obce uviedol, že nie je naklonený odpredaju pozemku, je to jediná plocha v časti Huta, ktorá sa využíva. Ihrisko 

je k dispozícii na akúkoľvek akciu, môžu ho využívať. Zároveň uviedol, že Bc.Ivan Karlík mohol prísť na zasadnutie a 

oboznámiť poslancov so zámerom využitia tejto plochy. 
Poslanci sa zhodli v názore neodpredať uvedený pozemok, nakoľko v časti Huta by už nebol žiadny priestor pre deti a 

obec by nemala žiadnu garanciu, že uvedená plocha zostane slúžiť ako ihrisko. 
Starosta dal hlasovať za schválenie predaja pozemku pre spoločnosť BONUS-MARKET s.r.o. vedeného na LV 

č. 742, parcela č. 474/1? 

Z celkového počtu 7 prítomných  poslancov hlasovalo:  Za: 1 /Kancko Martin /    proti: 6      zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  neschválili uznesením č. 1/2024 v bode 5/a predaj pozemku pre 

spoločnosť BONUS-MARKET s.r.o. vedeného na LV č. 742, parcela č. 474/1 

 

Juraj Janšto  bol prítomný na zasadnutí OZ od 15.54 hod. 

 

 

9. Prejednaie nájomných zmlúv v bytových domoch Družstevná 515/21 a Na štadióne 130/2 

    - predkladal starosta obce , uviedol, že zmluvy na  prenájom bytov v bytových domoch Na štadióne 

130/2 a Družstevná 515/21  sú platné do 31.3.2023. Poslanci dostali písomne prehľad nájomníkov bytov, 

všetci spĺňajú podmienky na predĺženie nájomných zmlúv. 

Poslanci nemali pripomienky 

Starosta dal hlasovať kto je za  to, aby bol schválený prenájom bytov v bytovom dome Na štadióne 130/2 

do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

byt č. 1 – Jaroslav Gajdoš             byt č. 3 – Ján Kudzbeľ            byt č. 5 – Miroslava Balogová 

byt č. 2 – Katarína Mikulášková   byt č. 4 -  Stanislav Sedmák    byt č. 6 – Jana Kancková 

Z celkového počtu 8 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  8       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/f 

prenájom bytov v bytovom dome Na štadióne 130/2 do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

byt č. 1 – Jaroslav Gajdoš             byt č. 3 – Ján Kudzbeľ            byt č. 5 – Miroslava Balogová 

byt č. 2 – Katarína Mikulášková   byt č. 4 -  Stanislav Sedmák    byt č. 6 – Jana Kancková 

 

Starosta dal hlasovať kto je za  to, aby bol schválený prenájom bytov v bytovom dome Družstevná 

515/21 do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

byt č. 1- Karolína Farkašová      byt č. 3 - Mário Oláh                 byt č. 5 – Dušan Farkaš 

byt č. 2- Adriana Oláhová          byt č. 4 – Martina Pištulová      byt č. 6 – Jakub Bary 

                                                                                                      byt č. 7 – Denisa Čunková 

Z celkového počtu 8 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  8       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne schválili uznesením č. 1/2024 v bode 2/g 

prenájom bytov v bytovom dome Družstevná 515/21 do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

byt č. 1- Karolína Farkašová      byt č. 3 - Mário Oláh                 byt č. 5 – Dušan Farkaš 

byt č. 2- Adriana Oláhová          byt č. 4 – Martina Pištulová      byt č. 6 – Jakub Bary 

                                                                                                           byt č. 7 – Denisa Čunková 

Zároveň OZ uložilo v bode 3/c OcÚ, zabezpečiť prenájom bytov podľa bodov 2/f, 2/g tohto uznesenia                

Termín: 1.4.2024 

 

 

 



10. Rôzne 

- predkladal starosta obce 

a/ Zrušenie VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa školského zariadenia                     

    v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Málinec / MŠ, Školský klub detí, ŠJ pri ZŠ / 

 V zmysle nariadenia Spoločného školského úradu obec musí zrušiť VZN č.1/2023, ktoré bolo schválené 

24.4.2023 nakoľko od roku 2024 bolo nariadenie ministerstva školstva zrušené. Pokiaľ boli v obci dve 

školy, finančné prostriedky sa rozdeľovali rovnakým dielom. V súčasnosti už platí, že pokiaľ sú v obci 

alebo meste dve školy a jedna potrebuje viac finančných prostriedkov, musí zriaďovateľ zabezpečiť 

prevádzku. V obci Málinec je to jednoduché, nakoľko máme len jednu ZŠ a MŠ. Od roku 2025 sa bude 

meniť zákon - financovanie MŠ by malo prejsť pod Ministerstvo školstva. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky 

Starosta dal hlasovať kto je za zrušenie VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na 

dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Málinec ? 

 Z celkového počtu 8 prítomných  poslancov hlasovalo:      Za:  8       proti: 0           zdržal sa:  0 

Starosta skonštatoval, že poslanci  jednohlasne uznesením č. 1/2024 v bode 4/a zrušili  VZN č. 

1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa školského zariadenia                     

v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Málinec   

 

b/ Prima banka Slovensko a.s. Žilina- ponuka na odkúpenie akcií spoločnosti 

    Starosta obce oboznámil poslancov s ponukou spoločnosti Prima banka Slovensko a.s. máme tam 

10 akcií v celkovej menovitej hodnote 3990 €, za tieto akcie nám ponúkajú sumu  5.700,--€. 

Poslanci sa zhodli v názore nepredávať akcie. 

Uznesením č.1/2024 OZ jednohlasne vzalo na vedomie v bode 1/c informáciu o ponuke na 

odkúpenie akcií od Prima banka Slovensko a.s. 

 

c/ Poskytovanie prepravnej služby – Mesto Poltár sa zapojilo do projektu  cez MAS HORNOHRAD 

    poskytuje prepravnú službu. Je to sociálna služba pre fyzické osoby s trvalým pobytom v Poltári a jeho 

častiach. Pričom túto dopravu budú môcť využívať aj ostatní občania územia MAS HORNOHRAD: 

obce Breznička,Cinobaňa,České Brezovo, Hradište, Krná, Málinec, Mládzovo,Rovňany, Uhroské 

a Veľká Ves. Prepravná služba budú môcť využívať fyzické osoby s ťažkým zdravotným postihnutím, 

starobní dôchodcovia, ktorí sú odkázaní na individuálnu prepravu osobným motorovým vozidlom. 

Ležiacim pacientom sa táto služba nebude poskytovať. 

Prepravnú službu zabezpečuje špeciálne upravené vozidlo s nájazdovou rampou, elektro-hydraulickou 

zdvíhacou plošinou pre nástup a výstup vozíčkarov a vyškolený personál. Výška úhrady je 0,80 €/km od 

stanovišťa vyzdvihnutia a späť na stanovište po skončení jazdy. Obec bude prispievať ½ úhrady t.j.     

0,40 €/km a občan 0,40 €/km. Cesta Poltár-Málinec a späť sa neúčtuje, len ďalšie kilometre. Záujem o 

tieto služby budeme riešiť cez TSP. 

Starosta obce uviedol, že pokiaľ bude OZ súhlasiť s touto službou, na nasledujúcom zasadnutí OZ 

budeme schvaľovať smernicu k prepravnej službe a následne budeme informovať občanov. 

Poslanci nemali žiadne pripomienky, súhlasili s poskytovaním prepravnej služby pre občanov Málinca. 

Uznesením č.1/2024 OZ jednohlasne vzalo na vedomie v bode 1/e informáciu o možnosti 

poskytovania prepravnej služby pre občanov obce Málinec s obmedzenou schopnosťou pohybu 

a zároveň OZ uložilo v bode 3/e OcÚ, zabezpečiť služby podľa bodu 1/e tohto uznesenia 

Termín: do najbližšieho OZ 

 

     

 

 

 



11. Diskusia 

 

Janšto J. - cesta na kompostovisku pri ČOV je rozbitá, treba tam vysypať makadam, 

                - cesta popod skalu smerom do Salaša je zlá, bolo by dobré zasypať jamy 

Bc. Starove J. - doporučil, aby pracovníci MOPS upozorňovali ráno rodičov, aby neodstavovali autá 

pred základnou školou, navrhol požiadať občanov cestou miestneho rozhlasu alebo Málinského hlásnika, 

na úpravu stromov a kríkov, ktoré zasahujú do vedenia / pouličné osvetlenie + rozhlas /, poukázal na 

riešenie výtlkov na miestnych komunikáciách v obci 

Procháczková V. - mala pripomienku ku koseniu garádov a odstraňovaniu kríkov smerom od Panskej 

                               cesty po p.Taglieberovú 

starosta obce uviedol, že by to mala robiť správa ciest ale zabezpečuje to obec a spoločnosť Veolia 

 

Na zasadnutí OZ boli prítomní aj občania obce, zástupcovia poľovníckeho združenia JUDr. Ing. Ján 

Gaper, Martin Kancko a Ján Semerák ktorým bolo udelené slovo. 

JUDr. Ing. Ján Gasper – informoval poslancov o situácii v Poľovníckom združení Málinec a vytváraní 

poľovného revíra, o ktorý sa snažia dve spoločnosti. Mal otázku, či môže starosta obce rohodovať sám    

o prenájme majetku obce, či nemá o tomto rozhodovať obecné zastupiteľstvo, keďže rozhoduje aj           

o prenájme pár m2 pod garáž a prečo starosta obce hlasoval za novú spoločnosť a nerozdelil hlasy na 

polovicu pre obe spoločnosti? 

Starosta obce uviedol, že sa rozhodol zúčastniť na zhromaždení vlastníkov poľovných pozemkov, ktoré 

sa konalo 9.2.2024 v SD Málinec a dať hlasy pre tú spoločnosť, ktorá preukázala väčšiu výmeru.       

Zároveň uviedol, že 0,70 % obecných hlasov nič nevyrieši a nemá vplyv na určenie revíru.   

 

 

Uznesenie č. 1/2024 

    zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Málinci, konaného dňa 21. februára 2024 

 

1. Berie na vedomie:   

    a/ Informáciu starostu obce o plnení uznesení 

    b/ RO starostu obce Málinec č. 5/2023 

    c/ Informáciu o ponuke na odkúpenie akcií od Prima banky Slovensko a.s. 

    d/ Žiadosť CZ ECAV Málinec o odkúpenie pozemkov od obce Málinec 

    e/ Informáciu o možnosti poskytovania prepravnej služby pre občanov obce Málinec s obmedzenou 

        schopnosťou pohybu 

 

2. Schvaľuje: 

    a/ Overovateľov zápisnice:  1. Mgr. Iveta Gajdošová 

                                                 2. Jaroslav Valentíny 

    b/ Návrhovú komisiu v zložení: predseda- Viera Procháczková 

                                                       členovia – Ing. Dušan Michalove, Bc. Jozef Starove 

    c/ Plnenie rozpočtu obce Málinec k 31.12.2023 

    d/ Výšku dotácie pre záujmové vzdelávanie a činnosť  detí od 5-15 rokov pre rok 2024 vo výške 30,--€ 

        na dieťa s trvalým pobytom v obci Málinec 

    e/ Žiadosť Ladislava Oláha , Za lesami 473/36 Málinec o ukončenie nájomnej zmluvy o dočasnom 

        užívaní pozemku p.č. 795/1, k.ú. Málinec o výmere 80 m2 od 29.2.2024 

    f/ Prenájom bytov v bytovom dome Na štadióne 130/2 do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

       byt č. 1 – Jaroslav Gajdoš             byt č. 3 – Ján Kudzbeľ            byt č. 5 – Miroslava Balogová 

       byt č. 2 – Katarína Mikulášková   byt č. 4 -  Stanislav Sedmák    byt č. 6 – Jana Kancková 

 



   g/ Prenájom bytov v bytovom dome Družstevná 515/21 do 31.3.2025 nasledovným nájomníkom: 

        byt č. 1- Karolína Farkašová      byt č. 3 - Mário Oláh                 byt č. 5 – Dušan Farkaš 

        byt č. 2- Adriana Oláhová          byt č. 4 – Martina Pištulová      byt č. 6 – Jakub Bary 

                                                                                                              byt č. 7 – Denisa Čunková 

3. Ukladá: 

    a/ OcÚ, zabezpečiť dotáciu podľa bodu 2/d tohto uznesenia 

        Termín: rok 2024 

    b/ OcÚ, ukončiť nájomnú zmluvu podľa bodu 2/e tohto uznesenia 

        Termín: 29.2.2024 

    c/ OcÚ, zabezpečiť prenájom bytov podľa bodov 2/f, 2/g tohto uznesenia 

       Termín: 1.4.2024 

    d/ OcÚ, zabezpečiť odpredaj pozemkov pre CZ ECAV  Málinec 

       Termín: do najbližšieho OZ 

    e/ OcÚ, zabezpečiť služby podľa bodu 1/e tohto uznesenia 

       Termín: do najbližšieho OZ 

 

4. Ruší: 

    a/ VZN č. 1/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa školského zariadenia                     

         v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Málinec   

 

5. Neschvaľuje: 

    a/ Predaj pozemku pre spoločnosť BONUS-MARKET s.r.o. vedeného na LV č. 742, parcela č. 474/1 

 

 

13. Záver 

 

Starosta obce Ing. Igor Lacko poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Málinci bolo ukončené o  16.50 hod. 

Podrobný priebeh zasadnutia OZ je zaznamenaný formou zvukovej nahrávky, ktorá je archivovaná na 

Obecnom úrade v Málinci. 

 

 

 I. overovateľ:                                                                  II. overovateľ : 

            Mgr. Iveta Gajdošová                                                        Jaroslav Valentíny 

 

 

 

 

 

               zástupca starostu:                                                            Starosta obce: 

      Juraj Janšto                                                                     Ing. Igor Lacko 

 

 

 

                                                          zapísala: Milota Janštová 

 

                  


